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جادههایهمجوارتاسیساتشركتنفتوگازآغاجاریایمنسازیمیشوند
بانصبگاردریل؛

سرپرست شرکت بهره برداری نفت و گاز آغاجاری از ایمن سازی 
نقاط حادثــه خیز جاده های عبوری شــهرهای امیدیه، آغاجاری، 

ماهشهر، دیلم، هندیجان، بهبهان-رامهرمز و جایزان خبر داد.
مهندس جواد تقی زاده با اعلام این خبر بیان کرد: در راســتای 
عمــل به مســئولیت های اجتماعــی، افزایش ایمنــی و کاهش 
تصادفات، جاده های عبوری بین شهری همجوار تاسیسات شرکت 

آغاجاری با اســتفاده از گاردریل ایمن ســازی می شوند.مهندس 
تقــی زاده افزود: این پروژه با توجه به تعــدد، پراکندگی و تراکم 
لوله هــای جریانی نفت و عبور این خطوط از جاده های اصلی بین 
شــهری و احتمال ایجاد خطرات جانی و مالی برای همشهریان و 
همچنین کاهش آثار مخرب محیط  زیســتی ناشــی از نفت ریزی 
در اثر انحراف خــودرو های عبوری با اعتباری بالغ بر ۸۸ میلیارد 

ریال اجرایی می شــود.مدیر عامل شرکت بهره برداری نفت و گاز 
آغاجاری با اشاره به گستردگی جغرافیایی این شرکت عنوان کرد: 
مدت اجرای این پروژه یک ســال و محدوده جغرافیایی آن شامل 
نقاط حادثه خیــز  واقع در جاده های اصلــی امیدیه-آغاجاری-

امیدیه-هندیجان،  امیدیه-اهــواز،  امیدیه-ماهشــهر،  بهبهــان، 
امیدیه-دیلم، امیدیه-جایزان و بهبهان-رامهرمز می باشد.

شهرستان
اخبار کوتاه 

شــهردار کرج در ادامه بازدیدهای هفتگی خود از 
سطح مناطق ده گانه، همراه با معاونین و مشاورین 
در منطقه ســه حضور یافت و به رصد و بررســی 
اولویت های عمرانی و خدماتی و بررسی مشکلات 
و مطالبات مردمی پرداخت.به گزارش پایگاه خبری 
کرج امروز، مصطفی ســعیدی درچهارمین بازدید 
هفتگی صبحگاهی خــود از مناطق دهگانه کرج، 
صبح امروز )۲۱ خرداد ماه( با حضور در منطقه سه 
کرج عنوان کرد: رفع مشکلات و پیگیری مسائل 
شهروندان از وظایف اصلی مدیریت شهری است.

وی مزیت های بازدیدهای دوره ای را فراتر از رفع 
مشکلات این مناطق دانست و عنوان کرد: علاوه 
بر رفع  و رجوع معضلات نقاط مختلف شــهر، در 
ایــن بازدیدها می توان ظرفیت هــای مناطق را به 
شــکل دقیق تر مــورد رصد و پایش قــرارداد و با 
برنامه ریزی هــای اصولی، نقاط مختلف شــهر را 
به ســمت آبادانی و توســعه یافتگی رهنمون کرد.

شــهردار کرج با بیان اینکه امروز رویکرد مدیریت 
شهری توجه به مطالبات شهروندان است، با تکیه  
بر برنامه ریزی برای بازدیدهای محله ای به  عنوان 
راه حلی مناســب برای پاســخگویی به تقاضاهای 
مردمی، این رویه به ســرعت در مدیریت شــهری 
نهادینه می شود.ســعیدی تأکید کــرد: حضور در 
مناطق صرفاً به این دلیل است که در کنار مدیران 
باشیم و دستورات و مکاتبات برای اجرای اقدامات 
در منطقه در کوتاه ترین زمان ممکن صورت گیرد 
و این مدیران هستند که بیشترین مسئولیت را در 

اجرای فعالیت های و اقدامــات در منطقه رادارند.
شــهردار کــرج در  ادامه صحبت هــای خود در 
خصوص اجرای طرح جهــادی علمداران خدمت 
گفــت: حضور همه مناطق در یک محله از منطقه 
می توانــد اثر مطلوبی در اجــرای این طرح و رفع 

مشکلات شهروندان داشته باشد.
اقدامات عمرانی علاوه بر رفع مشکلات 
شهروندان پیوست فرهنگی داشته باشد

شهردار کرج با اشــاره به اینکه اولویت  پیشروی 
مدیریــت شــهری انجــام اقدامــات فرهنگی و 
اجتماعی اســت، گفــت: کرج در حــال حاضر با 
توجه به پیشــرفت های خوب عمرانــی در زمینه 
ارتقای فرهنگی و اجتماعی نیز باید پیشــرو باشد.
ســعیدی اقدامات و برنامه هــای فرهنگی را یکی 
از اصلی تریــن روش ها جهت رســیدن به انضباط 
شهری و مشارکت شهروندان در حفظ و نگهداری 

شهر دانست
وی همچنین احداث فرهنگسرای خیابان ولیعصر 
)عج( را از پروژه های شاخص این منطقه برشمرد و 
گفت: اجرای این پروژه از اولویت های این منطقه 
اســت و باید به جد در این خصوص صورت گیرد.

شــهردار کرج با اشــاره به اینکه مدیریت شهری 
فعلی مصمم اســت که اقدامات عمرانی علاوه بر 
رفع مشــکلات شهروندان پیوست فرهنگی داشته 

باشــد، افزود: ایجاد زیرساخت های فرهنگی بیش 
از بیش مــورد توجه مدیران مناطق قرار گیرد.وی 
همچنین در خصوص اقدامات و برنامه عمرانی در 
این منطقه که از ســوی مدیر و مسئولین منطقه 
مطرح شــد، به شناسایی ســاختمان های ناایمن 
در ســطح منطقه و جلوگیری از ساخت وسازهای 
غیرمجاز تأکید کرد.شــهردار کــرج در خصوص 
لوله گــذاری در خیابان ولیعصــر )عج( این منطقه 
اظهار داشــت: با توجه به اینکه احــداث کلکتور 
در ایــن محدوده عــلاوه بر هزینه زیــاد، زمان بر 
نیز اســت و  در حال حاضر جزء اولویت شهرداری 
نیست، با انجام اقدامات لایروبی می توان بسیاری 
از مشــکلات در این محــدوده را مرتفع کرد.وی 
همچنین در خصوص آســفالت بلوار ارم و اصلاح 
هندســی در این محدوده و احــداث زمین فوتبال 
پارک خالو باقری که از مطالبات شــهروندان این 

منطقه است، دستورات لازم را صادر کرد.
شهردار کرج همچنین در خصوص مدیریت پیمانکار 
خــاک و نخاله که از موضوعات مهم در مناطق بود 
و اجرای طرح یک روز در میان جمع آوری پســماند 
نکات و پیشــنهادهایی برای اجرای هرچه بهتر این 
طرح ارائه نمود.ســعیدی خاطر نشان کرد: به لطف 
خدا و تلاش همه همکارانمان در شــهرداری، طی 
این مدت فعالیت های خوبی متناســب با نیاز مردم 
در این مناطق انجام شــد و تلاش می شود، رویکرد 
محله محوری و بازدیــد از مناطق با جدیت هرچه 

تمام دنبال شود.

برقاداراتپرمصرفگلستانقطعمیشود
سرپرست شرکت توزیع نیروی برق گلستان گفت: به دنبال 
اخطارهای داده شــده، از روز سه شنبه، انشعاب ادارات مستقر 
در گلســتان که مصرف برق خود را بر اساس مصوبه ابلاغی 
هیئت وزیران به شرکتهای توزیع و استانداران کاهش نداده اند 
براســاس این مصوبه قطع خواهد شد.سید احمد موسوی در 
گفتگوی با خبرنگاران با اشاره به رشد ۵۰درصدی در مصرف 
برق در اســتان گفت : جهت رفاه حال مشترکین ، براساس 
مصوبه استانداری؛ ســاعات کار ادارات یک ساعت زودتر از 
حالت عادی شروع و همچنین به پایان می رسد تا در مصرف 
انرژی برق مدیریت شــود که مشکلی برای مشترکین پیش 
نیایــد.وی افزود : با این وجــود باتوجه به رصد های صورت 
گرفته از طریق کنتورهای فهام، مشــخص گردید که برخی 
ادارات مصــرف برق خود را مدیریــت نکرده، ؛ ضمن اعلام 
هشــدار ،به آنها اعلام می گردد که درصورت عدم مدیریت 

، براساس مصوبه هیئت وزیران برق آنها قطع خواهد شد.

كسبرتبهبرتردفترحراستتوزیعنیروی
برقگلستاندرارزیابیعملكردسالیانه
دفاترحراستصنعتآبوبرقكشور

مدیر دفتر حراســت توزیع برق گلستان منوچهر بهمنی نیا 
گفت :شــرکت توزیع نیروی برق گلستان در ارزیابی عملکرد 
دفاتر حراســت صنعت آب و برق کشور)پرســنلی ، فیزیکی، 
حفاوا، اسناد و آموزش( که توسط حراست وزارت نیرو صورت 
پذیرفت رتبه برتر را کســب نمود .منوچهر بهمنی نیا افزود : 
این موفقیت درســایه الطاف الهــی و توجهات حضرت ولی 
عصــر عج و همدلی ، همراهی همــه همکاران صنعت برق 
استان خصوصا مدیران ارشد و تلاش ،خلاقیت و کارگروهی 
همکاران حراســت توزیع برق گلســتان حاصل گردید.وی 
اضافه کرد : برخود وظیفه مــی دانم این موفقیت را به تک 
تک زحمتکشــان صنعت برق استان تبریک عرض نمایم و 
آرزو دارم خداوند ســبحان به همه ما خادمان مردم شــریف 

استان توفیق خدمت عنایت فرماید.

شهرداررشت؛

اختصاص۲۰میلیاردتومانتوسط
شهرداریرشتبرایاجرای

پروژههاییدرحوزهرودخانهها
مسئولان دســتگاه قضایی گیلان به همراه شهردار رشت و 
دیگر مسئولان استانی از سیستم فاضلاب بیمارستانها و تصفیه 
خانه آنها و همچنین رودخانه های گوهررود و زرجوب بازدید به 
عمل آوردند.به نقل از واحد خبر مدیریت ارتباطات و امور بین 
الملل شهرداری رشت – سید امیر حسین علوی شهردار رشت 
امروز چهارشــنبه ۱۸ خرداد ۱۴۰۱ به همراه حجت  الاســلام 
حمزه خلیلی رئیس کل دادگستری گیلان، مهدی فلاح میری 
دادستان مرکز استان، احمد آقایی معاون اجتماعی و پیشگیری 
از وقوع جرم دادگستری، مجید عزیزی رئیس شورای اسلامی 
شهرستان رشــت، عباس صابر معاون هماهنگی امور عمرانی 
اســتاندار، ارسلان سالاری رئیس دانشگاه علوم پزشکی، رضا 
زمانی مدیرکل محیط زیست گیلان و دیگر مسئولان استانی 
از پسماندها و سیستم تصفیه فاضلاب بیمارستانهای پورسینا، 
الزهــرا و رازی و دو رودخانه گوهــر رود و زرجوب بازدید به 
عمل آوردند.پس از انجام این بازدیدها جلســه ای در دانشگاه 
علوم پزشــکی گیلان به ریاست حجت  الاسلام حمزه خلیلی 
رئیس کل دادگســتری تشکیل شد.ســید امیر حسین علوی 
شهردار رشت در این جلســه ضمن تبریک فرا رسیدن هفته 
محیط زیســت به همه فعالان این حــوزه خاصه در اداره کل 
حفاظت محیط زیســت گیلان اظهار داشت: دستگاه قضایی 
اهتمام ویژه ای به موضوعات شهری و زیست محیطی دارد و 
در اینجا باید از این نوع نگاه و رویکرد قدردانی کنم.شــهردار 
رشت تصریح کرد: در دو سال گذشته مجموعه شرکت کودآلی 
گیلان به دو دلیل شــیوع پاندمی کرونا و دستور العمل  های 
صادره از ســوی دانشــگاه علوم پزشــکی گیلان و طولانی 
شــدن فرآیند اورهال دســتگاهها، تقریبا غیرفعال بوده و یا با 
حداقل توان و ظرفیتش برای پردازش زباله مشــغول کار بود.

ســید امیر حسین علوی عنوان کرد: از نوروز امسال تاکنون و 
با تلاشــهایی که انجام دادیم خطوط پردازش زباله شــرکت 
کودآلی شــهرداری رشــت دو شیفته شــد. همچنین اورهال 
تصفیه خانه شیرابه هم انجام گرفته و هم اینک در مرحله تست 
قــرار دارد که امیدواریم با عبور از این مراحل زودتر وارد مدار 
بهره برداری شود.وی اضافه کرد: در قراردادهای جدیدمان که 
فراخوانش هم منتشر شد، برای لندفیل سراوان و کارخانه کود 
آلی تکمیل ظرفیت تصفیه خانه شــیرابه پیش بینی شده است 
و در مراحــل احداث حتما نظارت لازم بــر آن اعمال خواهد 
شد.شهردار رشــت در ادامه به موضوع رودخانه های گوهررود 
و زرجوب هم اشــاره کرد و یادآور شد: از زمان فعالیت شورای 
چهارم در بودجه های سالانه شــهرداری ردیفی تحت عنوان 
ســاماندهی رودخانه ها اختصاص داده می شــد و این ردیف 
اعتباری هر ساله مورد اســتفاده قرار می گرفت.علوی با بیان 
اینکه دولت هم منابعی را در راســتای ســاماندهی رودخانه ها 
به دســتگاهها اختصاص داده اســت، افزود: در سالهای اخیر 
حدود ۴۲ هکتار از حاشــیه رودخانه ها توسط شهرداری رشت 
آزادســازی شده و به صورت خیابان و یا فضای سبز در اختیار 
عموم شــهروندان قرار گرفته اســت.وی اظهار داشت: تقریبا 
شــش کیلومتر طول رودخانه های رشــت در اختیــار ارگانها، 
دســتگاهها و نهادهای دولتی و شبه دولتی است و این ارگانها 
حاشــیه دو رودخانه گوهررود و زرجــوب را در محدوده داخل 
شــهر در تصرف خود دارند که اگر آزادسازی این محدوده ها 
مورد توجه قرار گیرد، ما می توانیم شــش کیلومتر راه و فضای 
ســبز را به محدوده حاشــیه رودخانه های رشت اضافه کنیم 
و اتفاقــا ایــن پروژه ها جزو پروژه های زود بــازده هم خواهد 
بود و ظرف یکســال به بهره برداری می رسند.شــهردار رشت 
یادآور شد: شهرداری رشــت غیر از ردیف هایی که همه ساله 
هزینه کرده، امســال برای رودخانه هــا در پروژه های مختلف 
اعم از پاکســازی، جداره سازی، فنس گذاری، لایروبی و همه 
موضوعات مرتبــط به رودخانه ها نزدیک به ۲۰ میلیارد تومان 

در بودجه پیش بینی کرده است.

سعیدیدرجلسهبررسیمشكلاتوپروژههایمنطقه3شهرداریكرج:

بازدیدهایمحلهایواطلاعازمطالباتشهروندانبایدنهادینهشود

بهــادری - مهندس ایرج رخصتی مدیرعامل ذوب آهــن اصفهان در ادامه بازدیدهای 
مســتمر خود از بخش های مختلف شرکت، از کارگاه تولیدات نسوز این مجتمع عظیم 

صنعتی بازدید نمود.
مهندس رخصتی با اشــاره به اینکه این کارگاه پیش از این در اجاره شــرکت نسوزآذر 
بود، گفت: کارگاه تولیدات نسوز ذوب آهن اصفهان با مدیریت جدید و با جدیت در حال 
بازسازی اســت و به عنوان تنها تولیدکننده دولومیت زینتر عمل می کند که با توجه به 
نیازهای ذوب آهن اصفهان و ســایر صنایع، نویدبخش آینده ای روشن در صنعت نسوز 
کشــور است.وی افزود : ذوب آهن اصفهان در نیم قرن حیات خود تجربه های بسیاری 
در صنعت نسوز دارد، لذا تحول و بازسازی این کارگاه که با استفاده از دانش متخصصین 
داخلی شرکت انجام می شود بطور حتم نتایج بسیار درخشانی را به دنبال خواهد داشت و 

می تواند چشم انداز روشنی پیش روی این مجتمع عظیم صنعتی قرار دهد.
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان اظهار داشــت: این شرکت با استفاده از تمام زیرساخت ها 
در حال بهره گیری از ظرفیت های خود است و در این راستا با قدرت و نگرش مدیریتی 
جدیــد، در حال احیای این کارگاه هاســت تا دوباره بتوانند در مــدار تولید قرار بگیرند، 
بدین ترتیب یکایک کارگاه هایی که تعطیل بوده یا بهره وری کمی داشته اند با روحیه ای 

جهادی فعال خواهند شد.

سرپرســت شرکت توزیع نیروي برق گلستان سید احمد موسوی افزود: طي گزارشات مردمی 
و رصد نیروهای اطلاعاتی و انتطامی و بازرسي هاي صورت گرفته با محوریت شناسایي برق 
هاي غیر مجاز و بیت کوین ، در شهرســتان رامیان ۴۴دســتگاه استخراج ارز دیجیتال کشف 
و ضبط شد.موســوی گفت: دستگاههای اســتخراج رمزارز از عوامل مصرف بی رویه برق در 
این روزها می باشــند. وی افزود:با عنایت به اینکه تامین برق مورد نیاز مشترکین عزیز استان 
گلســتان برای این شــرکت از اهمیت بالایی برخوردار میباشد و با توجه به دستورالعمل هاي 
ارسالی ازسوی شرکت توانیر و وزارت نیرو، فعالیت کلیه مراکز استخراج رمز ارزها ممنوع بوده و 
باخاطیان این امر برخورد خواهد شد. وی اضافه کرد از هم استانیهای عزیز تقاضا داریم چنانچه 
از مراکز استخراج رمز ارزها اطلاعاتی دارند، این مراکز را به دفتر حراست یا از طریق اپلیکیشن 
برق من اطلاع رســانی نمایند و از جوایز ارزشمند آن برخوردار شوند. سرپرست شرکت توزیع 
نیروي برق گلستان گذري هم بر جلسه مقابله با مراکز استخراج رمز ارزها زد و گفت: نیروهای 
اطلاعاتی و انتظامی و دســتگاه قضایی همچون گذشته کمک رسان مجموعه صنعت برق در 
کشــف و برخورد با مراکز اســتخراج رمز ارز بوده که با افرادي که در این زمینه فعالیت دارند 
برخورد قانونی و اموال مکشــوفه ثبت و ضبط و مراحل قانوني را طي خواهد نمود.موســوی 
افزود: اطلاعات مشترکیني که از طریق داده کاوي شرکت توزیع نیروي برق استان مشکوک 

به استخراج رمز ارز یا برق غیر مجاز هستند توسط پلیس امنیت اقتصادي رصد مي شود.

 در نخســتین جلسه کمیته تحقیقات شــرکت توزیع نیروی برق اســتان سمنان دو پروژه 
تحقیقاتی مورد بحث و بررســی قرار گرفته و پیرامون آنها تصمیم گیری شــد. معاون برنامه 
ریزی و مهندســی این شرکت گفت: پروژه تحقیقاتی  طراحی سیستم توزیع تاب آور و قابل 
اطمینان  تحلیل گردیده و به دلیل عدم وجود جزئیات فنی برای یک پروژه تحقیقاتی و ایراد 
های آکادمیــک، مقرر گردید پروژه به صورت یک دســتورالعمل اجرایی تدوین تا در اختیار 
واحدهای اجرایی شــرکت گذارده شود.رضا علی اصغری بیان کرد:  طرح پایش سلامت سازه 
ای ســاختمان های پست برق« از دیگر مواردی است که در این جلسه پیرامون آن تبادلنظر 
گردیده و پروژه ذکر شــده تائید و مورد تصویب اعضای کمیته واقع شد. وی یادآور شد: حق 
الزحمه نظارت بر پروژه های تحقیقاتی، هزینه دوره آموزشــی سربازان نخبه، نحوه حمایت از 
کنفرانس هوش مصنوعی و پردازش هوشمند و حضور و ارائه مقاله همکاران به این کنفرانس، 
تشــکیل ســتاد اقتصاد دانش بنیان و معرفی  محمد کاشــفی  به عنوان نماینده این شرکت 
در حوزه تولید، اشــتغال و دانش بنیان به دفتر هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری، بررسی 
درخواســت تمدید قرارداد پروژه تحقیقاتی  ارائه الگوی توانمند ســازی در حوزه نگهداری و 
تعمیرات شبکه توزیع برق با تاکید بر رعایت اصول ایمنی ، صدور گواهی مشارکت در پروژه 
جایابی DG توسط این شرکت و پروپوزال بررسی چالشها و ضریب نفوذ منابع تولید پراکنده، 

از جمله مواردی است که در این جلسه مطرح و درخصوص آنها تصمیم لازم اتخاذ شد.

احیای کارگاه تولیدات نسوز آذر نویدبخش 
آینده ای روشن در صنعت نسوز کشور

 کشف ۴۴ دستگاه ماینر در 
شهرستان رامیان و بخش فندرسك

بررسی دو پروژه تحقیقاتی در 
شرکت توزیع برق استان سمنان

 در نخستین جلسه کمیته تحقیقات شرکت توزیع نیروی برق استان سمنان؛سرپرست شرکت توزیع نیروي برق گلستان خبر داد:مدیر عامل ذوب آهن اصفهان :

رکورد تولید ماهیانه فولاد مبارکه در سال جاری، 
برای دومین بار متوالی در حالی تکرار شد که نسبت 
به ماه مشابه سال گذشته نیز افزایش چشمگیری 
داشــت و نشــان داد که فولادمردان برای تحقق 
منویات مقام معظم رهبری در جهت منافع ملی، از 
تک تک ثانیه ها به بهترین نحو استفاده می کنند و 
با تلاش های شــبانه روزی خود، در مسیر پیشرفت 

ایران اسلامی گام برمی دارند.
فولاد  دیار  از  امتیاز؛ دلاورمردانی  به گزارش 
مبارکه، به فصــل تازه ای از تولیــد گام نهادند و 
با اســتفاده از تمامی قوا برای رســیدن به حداکثر 
توان تولید، ثانیه ها را به طلا مبدل ســاختند. آری، 
سالی که نکوست از بهارش پیداست و گروه فولاد 
مبارکه نه تنها ســاعت ها و روزهــا، بلکه ثانیه ها و 
دقایق را هم قدر دانســت و ۳۰ روز آغازین سال 
۱۴۰۱ را به روزهای افتخارآفرینی تبدیل کرد.ثبت 
رکوردهای تولید ماهیانه فولاد مبارکه در فروردین 
و اردیبهشت سال جاری، به سادگی به ثمر نرسید و 
برنامه ریزی های منظم و دقیقی برای تحقق آن ها 
صورت گرفــت، برنامه ریزی هایی کــه تجربه ای 
گران ســنگ پشــت آن ها نهفته بود، چراکه این 
میزان تولید، اختلاف زیادی با میزان تولید ماه های 
گذشته داشت و این فاصله قابل توجه، نشان دهنده 
عزمــی پولادین در عرصه تولید کشــور اســت.

جهادگــران عرصه تولید فــولاد مبارکه با تکیه بر 

خودباوری و ظرفیت های موجود توانســتند میزان 
تولید ماهیانه آهن اســفنجی را در اردیبهشت ماه 
۱۴۰۱ به ۷۸۳ هزار و ۲۸۰ تن برســانند که نسبت 
به ماه مشابه سال گذشته از افزایش ۵۰ هزار تنی 
تولید این محصول حکایت دارد. این در حالی است 
که علی رغم افزایش کمیت این محصول، کیفیت 
آن را نیز حفظ کردنــد و در کنار آن با تولید ۷۸۲ 
هزار و ۷۵۲ تن تختال، شــرایطی را فراهم آوردند 
تــا نیاز داخل به این محصــول را تأمین کنند و با 
افزایش تولید ۸۰ هزار تنی این محصول نسبت به 
ماه مشابه سال قبل، بدون افزایش نیروی انسانی 

و تجهیزات، جهاد تولید را محقق ســازند. افزایش 
بیش از ۳۰ هزار تنی تولید ماهیانه تختال در فولاد 
مبارکه نســبت به فروردین ماه نیــز از افتخارات 
بزرگی اســت کــه در دومین ماه ســال »تولید، 
دانش بنیان؛ اشــتغال آفرین« توســط غیورمردانی 
خلق شد که از هیچ تلاشی برای اعتلای میهنشان 
دریغ نخواهند کرد.این رکوردهای ماهیانه آخرین 
اردیبهشت ماه نبود؛  موفقیت های فولاد مبارکه در 
کمی آن طرف تر، تلاشــگران ناحیه نورد گرم این 
بنــگاه صنعتی، عزم خود را برای تأمین نیاز داخلی 
بازار جزم کردند تا خودروســازان و تولیدکنندگان 

لوازم خانگی بتوانند پاســخگوی نیاز مردم باشند. 
تولیــد ۵۰۶ هــزار و ۳۹۵ تــن کلاف گرم، یعنی 
گذر از تولید نیم میلیــون تن محصول باکیفیت و 
ارزشمندی که نقش مهمی در رشد اقتصادی کشور 
خواهد داشــت و نباید به راحتی از کنار آن گذشت. 
فــولاد مبارکه در اردیبهشــت ماه ثابــت کرد که 
همچنان عنوان تأمین کننده ۷۰ درصدی نیاز کشور 
به کلاف گرم را حفظ کرده و نسبت به ماه گذشته 
افزایش بیش از ۲ هــزار تنی کلاف گرم را به نام 
خود ثبت کرده است.گروه فولاد مبارکه گام دیگر 
خود در عرصه تولید را این بار در مجتمع فولاد سبا 
برداشــت و موفق شــد با تولید ماهیانه ۱۳۴ هزار 
و ۵۰۰ تن آهن اســفنجی در اردیبهشت ماه سال 
جاری، برگ زرین دیگری را به نام خود ثبت کند. 
این در حالی اســت که در ماه گذشــته هم شاهد 
رکوردزنی غیورمردان خطه ســبا در جبهه صنعت 
کشــور بودیم که با تلاش هایشان موفق به تولید 
۱۳۳ هزار و ۶۹ تن آهن اسفنجی شده بودند.فولاد 
هرمزگان نیز پس از کســب رکورد کیفی تختال، 
توانســت رشد ۷.۱ درصدی تولید این محصول در 
دوماهه ســال جاری نســبت به مدت مشابه سال 
قبل را تحقق بخشــد و نشان داد کیفیت و کمیت 
را با هم پیش می برد. این شــرکت در فروردین و 
اردیبهشت سال جاری موفق به تولید ۲۹۵ هزار و 
۱۹۸ تن تختال شــد که در مقایسه با مدت مشابه 

ســال قبل که به میزان ۲۷۵ هزار و ۵۸۵ تن بود، 
رشــد ۷ درصدی داشته است.تلاشــگران فولاد 
امیرکبیر کاشــان با اســتعانت از خداوند متعال و 
تکیه بر توان داخلی، موفق شــدند با تولید ۲۱ هزار 
و ۹۰۳ تن ورق فولادی در اردیبهشــت ماه، برای 
دومین بار در ســال ۱۴۰۱ به رکورد تولید ماهیانه 
دســت یابند. این در حالی اســت که رکورد قبلی 
تولید ورق فــولادی در این واحد ۲۱ هزار و ۳۱۹ 
تن بود که در فروردین ماه ۱۴۰۱ محقق شده بود.
ایجاد جریان مدیریت دانشــی، ورود به حوزه های 
نوآوری، ارتبــاط با شــرکت های دانش بنیان و... 
گوشــه ای از اقداماتی است که گروه فولاد مبارکه 
با جدیت پیگیری کرده و این اســتراتژی ها باعث 
شــده روزبه روز در حوزه تولید، خبرهای خوشی به 
گوش مردم برســد و امید به جامعه تزریق شــود.

تولید با اســتفاده حداکثری از ظرفیت های موجود، 
یکی از اولویت های گروه فولاد مبارکه در ســال 
جاری اســت که ایــن موضوع با آماده ســازی و 
برنامه ریزی های  به روزرسانی قطعات و تجهیزات، 
منظم و تدابیر مهندســی محقق شده است. فولاد 
مبارکه نشــان داده که بسیاری از مشکلات کشور 
تنها با فعال سازی همین ظرفیت ها قابل حل است 
و عملکرد این شرکت طی سال های گذشته و حتی 
در زمان اعمال شدیدترین تحریم ها، گواهی بر این 

مدعاست.

دلاورمردانی که ثانیه ها را به طلا تبدیل می کنند
تکرار رکوردهای تولید ماهیانه گروه فولاد مبارکه در اردیبهشت ماه؛

گزارش


